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DOEL EN OPZET BIJEENKOMST
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Het doel en de opzet van de bijeenkomst op 6 

maart 2024 waren tweeledig:

1. Plenaire presentatie

Na een korte samenvatting van het concept  
stedenbouwkundig plan door Roelof 

Koudenburg (Karres&Brands), vatte Ann 

Lankhorst (Kickstad) de reacties van de 
informatiebijeenkomst van 14 februari samen. 

2. Verdiepend gesprek

Na de presentatie gingen we in gesprek met 

de aanwezigen om 1) de reflectie van de 

initiatiefnemer en ontwerpers op de 
opgehaalde input te delen, 2) aanvullende 

opmerkingen op te halen en 3) vragen van de 
aanwezigen te beantwoorden.



WIE WAREN ER?
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• Er waren 6 aanwezigen.

• De aanwezigen waren voornamelijk 

omwonenden. Eén van de aanwezigen 

vertegenwoordigt de Blaricumse 
Ondernemersvereniging.

• Het sentiment was positief, constructief en 

kritisch. 

De bijeenkomst vond plaats in de grote zaal van het 

voormalige Tergooi Ziekenhuis.



INLOOPSPREEKUUR

4

Op 28 februari 2024 was daarnaast een deel van het 

projectteam (Daniel Boot, Bauke Brekelmans en Gijs 
Zijlmans van inspire*, Roelof Koudenburg van 

Karres&Brands en Odmar Vandijck van Kickstad) op 
locatie aanwezig voor een inloopspreekuur. Tijdens 

dit moment (19.00 – 21.00 uur) waren zij beschikbaar 

voor vragen en gesprek. Op dit moment is niemand 
afgekomen. Om die reden hebben wij geen separaat 

verslag opgemaakt van dit moment.



Opbrengsten bijeenkomst
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RESULTATEN VERDIEPEND GESPREK
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• De aanwezige omwonenden uitten zorgen over 

de noordelijke doorgang (aansluiting Prins 
Hendriklaan) in het plan. Zij verwachten een 

toename van fietsverkeer en daarmee een 
toename van onveilige verkeerssituaties. 

• Eén van de aanwezige omwonenden maakt zich 

zorgen over zijn privacy en inkijk. Op dit 
moment blokkeren de aanwezige volwassen 

bomen het zicht naar het ziekenhuisgebouw en 
hier is hij tevreden over. Hij hoopt in de 

toekomst de nieuwe bebouwing ook niet te 

zien. Echter, wanneer er bomen gekapt worden 
en er jonge bomen teruggeplant worden 

ontstaat het risico dat er meer zicht op de 
nieuwe bebouwing is. Het projectteam gaf 

hierop de volgende reactie: de bomen aan de 

rand van het gebied blijven zo veel mogelijk 
behouden en de groene rand wordt versterkt. 



RESULTATEN VERDIEPEND GESPREK
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• De groep aanwezigen deelt zorgen over de grote 

hoeveelheid ontwikkelingen in de omgeving 
(Crailo, Trappenberg) en de daarmee te 

verwachten verkeersdruk. Het projectteam licht 
toe hierover in gesprek te zijn en te blijven met de 

verschillende ontwikkelaars in de omgeving, de 

provincie en Rijkswaterstaat.

• De aanwezige omwonenden hebben hun onvrede 

over de Tiny Houses opnieuw geuit. Zij vinden Tiny 
Houses niet passen en trekken de behoefte aan dit 

type woningen in twijfel. 

• Ook hebben de aanwezigen opnieuw aangegeven 
twijfels te hebben over de geplande voorzieningen. 

Het gebied is volgens hen te klein om de 
genoemde voorzieningen (groenteboer, apotheek) 

exploitabel te kunnen maken. Wel is er onder de 

aanwezigen behoefte aan een goed restaurant.




